
visie op veiligheid 
 
aan: de burgemeester van de gemeente Arnhem 
 
van: de SP fractie in de gemeenteraad van Arnhem 
 
betreft: schriftelijke vragen (art. 155-1 gemeentewet) 
 
onderwerp: ontbreken plan op veiligheid  
 
 
 
         Arnhem, 10-april-2018 
 
Geachte burgemeester, 
 
In alle steden is veiligheid en openbare orde een belangrijk onderwerp. Zo ook in 
Arnhem. Enige jaren geleden is de ambitie uitgesproken om als Arnhem uit de top 10 
van onveiligste steden in Nederland te geraken. Dit is helaas niet gelukt. Inmiddels zijn 
we de top 5 binnengetreden. (AD misdaad monitor 2017) 
 
Uit de laatste monitor veiligheid en leefbaarheid (2015) die in opdracht van de 
gemeente Arnhem werd uitgevoerd, blijkt dat een derde van de Arnhemmers zich wel 
eens onveilig voelt. Een kwart van de Arnhemmers voelt zich zelfs wel eens onveilig in 
de eigen buurt. Wijken als het Centrum, Spijkerkwartier, Arnhemse Broek, Presikhaaf-
West, Klarendal, Geitenkamp en Malburgen-West scoren beduidend slechter als het gaat 
om verloedering, sociale overlast en dreiging. Ook hier doet de tweedeling zich gelden. 
Kortom: wat de SP betreft is er werk aan de winkel op het gebied van veiligheid.  
 
Daar staat de SP niet alleen in. Bij het opstellen van de profielschets voor de zoektocht 
naar een nieuwe burgemeester, was openbare orde en veiligheid een belangrijk 
onderwerp. De gemeenteraad stelde:  
 
de burgemeester… 

... is koersbepalend als portefeuillehouder Openbare Orde en Veiligheid  

Als het gaat om openbare orde en veiligheid heeft onze stad een grootstedelijk risicoprofiel. 
De burgemeester vervult een belangrijke rol in de veiligheid van de regio. U bent voorzitter 
van Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden (VGGM) en voorzitter van het 
Districtelijk Veiligheidsoverleg (DVo).  

Dat betekent dat wij op dit thema veel van u vragen. Wij zoeken een burgemeester met een 
heldere visie en een proactieve houding om in het veiligheidsdomein koersbepalend te zijn. 
Dat vraagt van u visie op veiligheid in de brede zin, met aandacht voor zowel repressie als 
preventie.  

 



 
Tot op heden heeft de gemeenteraad nog geen visie op de veiligheid van u mogen 
ontvangen. Daarnaast zijn wij in nog afwachting van het verschijnen van de editie 2017 
van de monitor veiligheid en leefbaarheid in Arnhem. Wij kijken uit naar deze monitor 
omdat het een goed beeld geeft van de ontwikkeling van de veiligheid in onze stad. 
 
De fractie van de SP stelt de volgende vragen: 
 

1. Wanneer wordt de monitor veiligheid en leefbaarheid 2017 aan de  
gemeenteraad aangeboden?  

 
2. Wanneer kunnen wij uw visie en uw koers op de openbare orde en de veiligheid 

verwachten?  Kunt u dat toelichten?  
 

3. Hoe gaat u tot een visie en een koers komen? Kunt u dat toelichten?  
 

4. Gaat u de agenten op straat,  de wijkagenten betrekken bij uw visie en het 
bepalen van uw koers? Kunt u dat toelichten?  
 

5. Bent u met de SP fractie van mening dat elke Arnhemmer zich veilig zou moeten 
kunnen voelen in de eigen buurt. Kunt u dat toelichten?  
 

6. Bent u met de SP fractie van mening dat de werkdruk voor politieagenten in 
Arnhem te hoog is? Kunt u dat toelichten?  

 
7. Welke onderwerpen gaan een plek krijgen in uw visie en koers en hoe prioriteert 

u deze onderwerpen?  
  

 
 
 
Wij verzoeken u deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.  
Namens de fractie van de SP in de gemeenteraad van Arnhem, 
 
 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
G. E. Elfrink 
Fractievoorzitter 
 


